
Totti: Ważne, aby podnieść trofeum   

News - ASRoma.pl

Francesco Totti wziął udział w imprezie zorganizowanej przez głównego

sponsora Coppa Italia – Frecciarossa. Kapitan udzielił przy tej okazji

krótkiego wywiadu, w którym oprócz tematu nadchodzącego meczu

miedzy pomiędzy Juventusem a Interem, odpowiedział również na parę

pytań dotyczących nadchodzącego finału Ligii Konferencji.

Roma dotarła do finału Ligi Konferencyjnej.

- To dla nas ważne, aby podnieść trofeum i pojedziemy do Tirany z chęcią walki do

samego końca.

Czy pojedziesz również do Tirany?

- Tak.

Wczoraj Mourinho skarżył się na kolejny błąd sędziego.

- To, co widzieliśmy wczoraj, było jednym z wielu epizodów przeciwko Romie: nie

jesteśmy tu po to, by narzekać, ale jeśli VAR nie pomaga sędziemu, wszystko staje

się bardziej skomplikowane".

Jak Roma może się poprawić?

- Dzięki odpowiednio dobranym kontraktom. Jest tam jeden z najlepszych trenerów

na świecie, który wie, jak zarządzać grupa i kogo kupić, a Friedkin zrobi wszystko,

by go zadowolić.

Czy Rzymianie poprawiają się również poprzez zmiany w kierownictwie?

- Roma zawsze się poprawia, rok po roku. Z kierownictwem lub bez.

Wracając do jutrzejszego meczu o Coppa Italia, kto jest Twoim faworytem?

- Nie ma jednego faworyta, są to dwie świetne drużyny, mecz jest remisowy i

wszystko może się zdarzyć.
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